
KS Tabor
Največ glasov za Marka Bulca - Na temeljni kandidacijski konfe-

renci, ki jo je sklicala KK SZDL na Taboru in ki je bila izredno dobro
obiskana, je od šestih predlaganih kandidatov za člana predsedstva
SFRJ iz SR Slovenije dobil največ glasov Marko Bulc. Krajani so se
opredelili tudi za Dušana Šinigoja. Soglasno pa so se dogovorili, da
o kandidatu Vinku Vasletu sploh ne razpravljajo, ker jih moti njegova
neresnost pri kandidaturi (odstop in ponovno kandidiranje).

Krajani Tabora menijo, da bi moral izvoljeni član predsedstva SFRJ
poleg vsega tistega, kar so kandidati že sami zapisali v svoje pro-
grame, še temeljito poznati gospodarstvo SFRJ in SRS ter medna-
rodne razmere. Eden»od pogojev za kandidaturo pa naj bi bilo tudi
kandidatovo dosedanje uspešno vodenje gospodarske ali družbeno-
politične organizacije. Na konferenci so potrdili tudi kandidate za
nadomestne člane družbenopolitičnega zbora skupščine mesta
Ljubljane, ob tem pa dodali, naj predlagatelji v prihodnje poleg
biografskih podatkov o kandidatu zapišejo tudi kaj o rezultatih
družbenopolitične dejavnosti.

• * •
Spet vas bodo obiskali podmladkarjl RK - Tako kot že nekaj let,

bodo marca in aprila potrkali na vaša vrata podmladkarji RK
- učenci OŠ Ledina in pobrali članarino za RK za letošnje leto.
S seboj bodo imeli sezname z žigom RK, v katere bodo vpisali plačilo
članarine. Brez pomislekov jim odprite, saj so vsi mladi člani RK in
s pobiranjem članarine sodelujejo pri izvajanju programa te humani-
tarne organizacije v KS Tabor.

• • •
Bogat program DPM - Otroci Tabora so bili nad pustno zabavo

naravnost navdušeni. Dvorana KS je bila skoraj premajhna, da bi si
vsi, ki so prišli - in to brez izjeme v maskah - priborili sedeže. Bilo
jih je krepko preko 100. Po uvodnem norčavem rajanju so se pomerili
v tekmovanju raznih spretnosti, ki ga je izredno domiselno organizi-
ral in vodil Janez Tršek, sicer član odbora DPM. Nato so navalili na
čaj, piškote in pustne krofe, ki jih ob taki priložnosti, se razume, ne
sme manjkati.

DPM v naslednjih mesecih pripravlja še bogat in zanimiv program.
Najbrž se bodo že v marcu pomerili v kvizu znanja »Poznaš svojo KS
in svojo šolo«. V aprilu bodo odhajali na izlete, v maju bodo sodelo-
vali v »majskih srečanjih '89«, kjer vedno najdejo dovolj zanimivih in
vabljivih prireditev: tekmovanje s kolesi, tekmovanje v vrečah, risanje
in modeliranje, jahanje. Predvsem šolarji se že vključujejo v pro-
grame ob 100 letnici šole Ledina.

Zahvala gre velikemu številu krajanov, ki so nesebično posegli
v žep in s svojim denarnim prispevkom pomagali pri izvajanju pro-
grama DPM, zlasti novoletnih prireditev za otroke. DPM se vsem
iskreno zahvaljuje in jih vabi, da v čimvečjem številu postaneio člani
DPM. ¥ + ^

»Majska srečanja '89« že na vidiku - Tradicionalna »majska
srečanja« na Taboru bodo tudi letos. Organizacijski odbor je že
pričel s pripravami. Za sedaj vemo le-to, da bodo od 19. do 26. maja.
Prireditelji pa obljubljajo bogat in zanimiv program. O.srečanjih
bomo še poročali.

Zaključni račun - Na svoji zadnji seji je svet KS potrdil zaključni
račun za leto 1988. Razširili so tudi komisijo za priznanja in odlikova-
nja ter imenovali tajnika KS (reelekcija). To dolžnost bo tudi nasled-
nja štiri leta opravljal dosedanji tajnik Tone Jančar.

• • •
Za kabelsko TV n! posebnega zanimanja - V zvezi z obvestilom

v prejšnji številki Dogovorov, da lahko vsi tisti, ki jih zanima kabelska
in satelitska televizija, dobe podrobna pojasnila v tajništvu KS, le-ti
ugotavljajo, da je informacije iskalo sorazmerno malo Ijudi, iz česar
se da sklepati, da med krajani Tabora ni posebnega zanimanja. Te
dni bodo poslali vsem gospodinjstvom izčrpnejšo informacijo. Prilo-
žili bodo tudi pristopno izjavo. Hkrati pa bodo organizirali tudi
razgovor zainteresiranih s strokovnjaki s tega področja.
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